

《单词百科:twenty-four是什么意思?twenty-four怎么发音?twenty-four的解释和用法》

英语单词twenty-four是什么意思?twenty-four怎么读?twenty-four怎么发音?简答网为您整理了twenty-four的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



twenty-four怎么读

twenty-four的读音:[t'wenti:f' :r]

twenty-four的意思

1、num.二十四;

twenty-four的相关词组

1、the Big Four 英超四大豪门;

- 2、four of a kind 四张相同的牌;
- 3、four backs system [体]四后卫制;
- 4、nought point four 零点四;
- 5、Kirkpatrick's four level model of evaluation 柯克帕特里克四个层次的评价模型
- 6、twenty one 21
- 7、to the power of four 乘四次方;
- 8、four cornered 有四个角的; 四方的; 有四人参加的
- 9、four cycle [机] 四冲程循环;
- 10、four dimensional 四维的;

twenty-four的近义词

- 1、24 twenty-four;[电影]24小时;
- 2、xxiv 第二十四条;电气系统诊断与维修

twenty-four的双语例句

- 1、Your days are going to average out to about twenty-four hours.
你的日子平均分天每天大致24小时.
- 2、The majority of small businesses go broke within the first twenty-four months.
大多数小企业在开张后的24个月内就倒闭了。
- 3、The overwhelming majority of small businesses go broke within the first twenty-four months.
绝大多数小企业在头两年内就破产了。
- 4、The Egyptians probably measured their day in twenty-four hours of unequal length.
埃及人很有可能用不同长度的24小时来度量日子。

5、After twenty-four hours of fighting, the remnants of the force were fleeing.

战斗持续了24个小时后，该部队残部打算溜掉。

6、In only twenty-four hours she had come to care for Robert Kincaid.

仅仅不到二十四小时，罗伯特·金凯已经成了她的心上人。

7、After twenty-four hours free drainage, there was little difference in moisture content.

24小时不排水，湿度则几乎没什么不同。

8、He's on duty twenty-four seven.

他不分昼夜地天天上班。

9、Thirteen months down, twenty-four years to go.

过去了13个月，还有24年。

10、Twenty-four hours make a day.

二十四小时为一日。

11、The application must be made within twenty-four hours, or it will not be attended to.

申请必须在二十四小时内办理，否则不予受理。

12、He passed twenty-four years in solitude.

他在孤独中度过了二十四年。

13、Press reports said that 65mm of water fell in twenty four hours.

媒体报道称24小时内的降雨量达到了65毫米。

14、They have extended the deadline by twenty-four hours.

他们已经将最后期限延长了24小时。

15、Shops that stay open twenty-four hours a day are a great convenience to the public.

商店日夜服务,群众无不称便.

以上是简答网为您整理的twenty-four怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于twenty-four的用法、twenty-four的释义、twenty-four的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/twenty-four>

